
PROTOKÓŁ NR XLIV/2023 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE 

ODBYTEJ W DNIU 28 LUTEGO 2023 ROKU 

W ZESPOLE PLACÓWEK KULTURY W ŻMIGRODZIE 

 
W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych (lista obecności, jako załącznik nr 1)  

 

Obecni byli również: 

Burmistrz Gminy Żmigród – Robert Lewandowski 

Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród – Jerzy Siuda 

Sekretarz Gminy Żmigród – Joanna Monastyrska 

Skarbnik Gminy Żmigród – Anna Dobrowolska 

Pracownicy urzędu (lista obecności jako załącznik nr 2) 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1300 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, otworzył sesję 

wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XLIV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich uczestników 

sesji.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

sprawdzenia obecności. Radni potwierdzili obecność na sesji naciskając przycisk na pilocie. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  

15 radnych co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum, pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad wybór 

Sekretarza.  

Z-ca Przewodniczącego Rady Rafał Zagórski zgłosił kandydaturę radnego Artura 

Skrzypka.  

Radny Artur Skrzypka wyraził zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza.  

Radni nie zgłosili innych kandydatur.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej kandydatury na 

Sekretarza.  

Radni 14 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radnego Artura Skrzypka 

Sekretarzem (protokół z głosowania stanowi załącznik nr 3).  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad  

Rozpatrzenie wniosku w sprawie zmiany porządku obrad.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie w sprawie zmiany porządku obrad.  

Radni nie zgłosili wniosków.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu obrad  

Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:  

Projekt uchwały nr 1 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Żmigród” 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków.  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz pokrótce umówił podjętą uchwałę. Wspomniał o tym, 

że tego typu podejmowanie uchwał rozpoczęło się w 2018 roku, w poprzedniej kadencji. 

Wskazał, że uchwała ta została podjęta na rzecz osób, które w sposób szczególny zasłużyły się 

dla rozwoju Gminy Żmigród, w zakresie: społeczności, kultury, gospodarki. Podkreślając tym 

samym iż taki tytuł dotychczas otrzymały 22 osoby. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił Radną Patrycję Augustyniak-Seredyńską o 

odczytanie wniosku (w załączeniu). 

Radna Patrycja Augustyniak-Seredyńska odczytała wniosek (załącznik nr.3) oraz 

przedstawiła sylwetkę mianowanego tytułem „Zasłużony dla Gminy Żmigród” wraz z historią 

działalności i rozwoju osobistego zasłużonego. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.570.2023 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz po podjęciu uchwały, poprosił Burmistrza Gminy 

Żmigród oraz Pana Bogdana Syk zasłużonego, o podejście w celu wręczenia odznaczenia. 

Pan Bogdan Syk zabrał głos po otrzymaniu odznaczenia. 

 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na 

zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2019-2023. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków.  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.571.2023 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmiany uchwały nr 0007.IV.29.2019 Rady Miejskiej w 

Żmigrodzie z dnia 10 stycznia 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka w Gminnym Żłobku w Żmigrodzie oraz dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar 

opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dzieci w Gminnym 

Żłobku w Żmigrodzie zmienionej uchwałą nr 0007.XVI.214.2020 Rady Miejskiej w 

Żmigrodzie z dnia 23 kwietnia 2020 r. oraz uchwałą nr 0007.XXXIV.425.2022 Rady 

Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 24 lutego 2022 r. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.572.2023 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie kontynuacji członkostwa w Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania PARTNERSTWO dla Doliny Baryczy, 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 



Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.573.2023 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy oraz nieruchomości na której nie zamieszkują mieszkańcy, a 

powstają odpady, 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.574.2023 

Projekt uchwały nr 6 zmieniający uchwałę nr 0007.XLIII.564.2023 Rady Miejskiej w 

Żmigrodzie z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.575.2023 

 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żmigród w 2023 r.”, 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.576.2023 

Projekt uchwały nr 8 wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego 

pomiędzy Gminą Żmigród a Gminami tworzącymi Inny Instrument Terytorialny 

Subregionu Wrocławskiego, wydzielania na ten cel odpowiedniego majątku oraz 

opracowania dokumentu strategicznego Innego Instrumentu Terytorialnego na lata 2021-

2027, zwanym Strategią IIT SW, 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: jednogłośnie 15 głosami „za” 

          



Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.577.2023 

 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2023 i 

lata następne,   

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 14 głosami „za” 

          1 głosem „wstrzymującym” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.578.2023 

 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie zmiany budżetu Gminy Żmigród na rok 2023, 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 14 głosami „za” 

          1 głosem „wstrzymującym” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.579.2023 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w 

Żmigrodzie na 2023 rok, 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za”    

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.580.2023 

 

Projekt uchwały nr 12 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Żmigrodzie na 2023 rok, 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.581.2023 

 

Projekt uchwały nr 13 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w 

Żmigrodzie na 2023 rok, 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków. 



Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.582.2023 

 

Projekt uchwały nr 14 w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w Uchwale Nr 

0007.III.23.2018 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy Żmigród, (załącznik nr. 4) 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 

uchwały na sesję bez wniosków.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji o przedstawienie stanowiska. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zofia Maksymowicz poinformowała, 

że w okresie od 18 stycznia do 27 lutego do Przewodniczącego Rady wpłynęły 2 skargi na 

Burmistrza gminy Żmigród. W skargach tych skarżąca nie wskazała nowych okoliczności, a 

jedynie powiela zarzuty postawione w poprzednich skargach. Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji po rozpatrzeniu skarg na posiedzeniu w dniu 27 lutego to znaczy w dniu wczorajszym 

podtrzymuje swoje stanowisko, uznając obie skargi za bezzasadne  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie (protokół  

z głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

Uchwałę podjęto: 15 głosami „za” 

Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLIV.583.2023 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu obrad informacji  

i sprawozdań. 

Burmistrz Robert Lewandowski złożył informację w sprawie podjętych zarządzeń za okres 

od 22.12.2022 r. do 27.02.2023 r. W tym czasie podjęto 55 zarządzeń. 

Większość z nich to zarządzenia wynikające z codziennego funkcjonowania Gminy. Kilka z 

nich zasługuje na szczególne podkreślenie. Dwa zarządzenia dotyczące powołania Dyrektora 

szkoły im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku. Jedno z zarządzeń dotyczy powołania od 

dnia 1 stycznia, natomiast drugie pełnomocnictwa Pani Dyrektor jako pełniącej obowiązki 

dyrektora. W tym roku będziemy organizować konkurs na dyrektora tej placówki ponieważ 

powierzenie jest czasowe i jednocześnie w lutym zostało podjęte zarządzenie o powołaniu czy 

też wyznaczeniu Wicedyrektora na wniosek Pani Dyrektor. Pani Dominika Kołodyńska-

Karkosz została zastępcą Dyrektora Szkoły Podstawowej imienia Polskich Olimpijczyków w 

Korzeńsku. Składając tym samym serdeczne gratulacje i życzenia owocnej pracy i współpracy. 

Kolejne ważne zarządzenia dotyczą nieruchomości. Po pierwsze obniżenia ceny sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej w miejscowości Laskowa o powierzchni 172 m2  oraz zarządzenia 

dotyczące sprzedaży nieruchomości niezabudowanych. Kolejne przetargi między innymi 3 w 

obrębie Żmigród na działki o powierzchni od 12 do 23 arów oraz działki w obrębie Książęcej 

Wsi o powierzchni prawie 39 arów. Rozstrzygnęliśmy też konkurs na realizację zadań 

publicznych w zakresach ochrony, promocji zdrowia gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych, pomocy społecznej, nauki, edukacji, oświaty oraz 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu. Jedno z zarządzeń dotyczyło wprowadzenie 

nowego regulaminu wydawania i korzystania ze Żmigrodzkiej karty seniora na terenie gminy 

Żmigród. Wiele ciekawych i ważnych rzeczy dzieje się na terenie Gminy. Oczywiście 

realizujemy wiele ważnych inwestycji, które są kontynuacją inwestycji rozpoczętych w tamtym 



roku czyli budowa basenu Delfinek wraz z budową nowego skrzydła szkoły podstawowej. Ta 

inwestycja jest planowana do otwarcia we wrzesień. 

Jesteśmy na końcu etapu modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie gminy. Za kilka 

miesięcy zadanie będzie skończone. Prawie wszystkie oprawy zostały wymienione, natomiast 

czeka do wymiany system zarządzania. Zakończona została inwestycja budowy w 

Dobrosławicach. Przy tym zadaniu czekamy na kwestie związane z podłączeniem docelowo 

energii elektrycznej. Trwają zadania drogowe. W rozstrzygniętym dużym przetargu na prawie 

14 000 000 zł, dotyczą one zadań na terenie miasta, czyli 2 osiedli z boku ul. Sienkiewicza oraz 

pozostałych ulic objętych tym zadaniem. Drugi etap osiedla Słonecznego, ciąg pieszo-

rowerowy od ronda w kierunku miejscowości Borzęcin. W dniu dzisiejszym tj.28.02.2023r. 

geodeci wyznaczają ten szlak czyli inwestycja w tym zakresie też ruszy. Wiadomo z racji 

początku sezonu budowlanego będzie to coraz bardziej widoczne w terenie. Oprócz tego 

wzdłuż ulicy Wrocławskiej, zostanie wybudowany mostek dla ciągu szlaku rowerowego na 

ulicy Poznańskiej. Tam też geodeta wyznaczył miejsca, w których powstanie nowy most. Inne 

zadania również jeszcze przed nami. Będziemy organizować przetarg na dobudowę oświetlenia 

w kilkunastu miejscach na terenie Gminy, jak też na modernizację jednej z dróg na terenie 

wiejskim, zarówno w tym roku powinny powstać również 2 drogi wewnętrzne w miejscowości 

Karnice i Bychowo. Dziś Radni podejmowali też bardzo ważną uchwałę dotyczącą 

upoważnienia Burmistrza do podpisania porozumienia do współpracy z 24 gminami, w 

kontekście pozyskiwania funduszy Unijnych. Chciałbym po pierwsze, podziękować za 

podjęcie tej uchwały ponieważ otwiera ona możliwość pozyskiwania środków Unijnych w 

formie dotacji do 70% na inwestycje Gminne, w tak zwanym konkursie zamkniętym. Mamy 

jako gmina zagwarantowane co najmniej 11 500 000 zł. Natomiast oprócz tego będziemy 

startować też w konkursach tzw. horyzontalnych, gdzie będą mogły startować wszystkie 

samorządy. Pierwszy taki ważny konkurs będzie pod koniec pierwszego półrocza na ścieżki 

rowerowe. Na zasadzie budowy czy rozbudowy tzw. Cyklostrady Dolnośląskiej. Jesteśmy 

uprawnieni, żeby złożyć wniosek, na trasę od Bychowa, poprzez Karnice, do Kędzi i od Kędzi 

do granicy z gminą Wąsosz, czyli jest to około 7 km. Następne odcinki, które mamy 

zaprojektowane, na które szukamy finansowania i w przyszłości też będziemy podejmować 

następne plany projektowe ale będziemy myślę podejmować te decyzje dopiero po 

zrealizowaniu tego zakresu, który na dzień dzisiejszy jest zaprojektowany. Warto wspomnieć, 

że w tamtym tygodniu byliśmy gospodarzem tzw. Śniadania Biznesowego, z inicjatywy 

Marszałka Województwa na poziomie powiatowym. Zaproszeni byli przedsiębiorcy mali i 

średni z terenu Powiatu Trzebnickiego, gdzie podana została informacja dotycząca możliwości 

uzyskania dotacji lub pożyczek zwrotnych dla biznesu jak też możliwość finansowania ze 

źródeł polskich rozwoju działalności gospodarczej czy też bieżącego finansowania. Tutaj 

należy wspomnieć, że była bardzo dobra frekwencja naszych przedsiębiorców, więc myślę, że 

skorzystają w przyszłości, a przede wszystkim dostali odpowiednie informacje. Chciałbym też 

przypomnieć, że trwa program, w którym można składać wnioski na zakup węgla po 

preferencyjnej cenie. Program jeszcze będzie trwał przez 2 miesiące. Na dzień wczorajszy 

mieliśmy złożonych wniosków na ponad 1600 ton, prawie wszystkie wnioski są pozytywnie 

zrealizowane, ale przypominam, bo taka możliwość będzie do końca kwietnia czyli do końca 

sezonu grzewczego. Możecie Państwo tą informację rozpropagować, bo kwestia zakupu 

jeszcze na ten sezon grzewczy czy też zrobienia ewentualnych zapasów. Trudno oczywiście 

przewidzieć jaka ta cena będzie przed nowym sezonem grzewczym. Czy ta cena będzie niższa 

czy wyższa. Raczej nie należy się spodziewać, że będzie taki program, bo ta cena rynkowa też 

już została ustabilizowana, ale myślę, że warto skorzystać też z tego względu, że ten węgiel jest 

po prostu dobrej jakości z kopalni polskich, a różnego rodzaju węgiel na rynku, szczególnie 

wcześniej był. Na koniec też chciałbym przypomnieć, poinformować, o tym, że prowadzimy 

kampanię informacyjną. Ten rok 2023 jest dla naszej Gminy szczególny ponieważ 15 maja tego 



roku minie 770 lat od nadania Praw Miejskich dla miasta Żmigród. Wiele wydarzeń, 

uroczystości będzie zorganizowanych właśnie pod tym hasłem, już w zasadzie wraz z Panem 

Przewodniczącym ustaliliśmy, że będzie uroczysta sesja Rady Miejskiej właśnie 15 maja. Ten 

rok jest też rokiem okrągłej rocznicy od powołania Gminy Żmigród czyli dokładnie 50 lat. Stało 

się to na podstawie nadania 1 stycznia 1973 roku. Myślę, że jest to ważne żeby celebrować 

pamięć o historii i przy okazji uczestniczyć w fajnych i sympatycznych wydarzeniach. Jest to 

na pewno budowanie tożsamości dla naszych mieszkańców i dla nas wszystkich. 

 

 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował Burmistrzowi Gminy Żmigród za złożone 

sprawozdanie, zapowiedź nowych środków finansowych oraz informację o zbliżających się 

wydarzeniach.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

Interpelacje i zapytania Radnych (na piśmie). 

Interpelacja Radnego Pana Patryka Andrzejewskiego (Stanowi załącznik nr.5 do niniejszego 

protokołu) 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że do Pana Burmistrza wpłynęła 

interpelacja Radnego Pana Patryka Andrzejewskiego. Następnie przeszedł do jej odczytania. 

Po odczytaniu Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przekazał informację o udzieleniu 

szczegółowej odpowiedzi na interpelacje Radnego oraz o tym, że jest ona również 

zamieszczona na stronie BIP. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad  

Wolnych wniosków i zapytań. 

Przewodniczący Rady Seniorów Powiatu Trzebnickiego Pan Adam Nowak po przywitaniu 

oraz przedstawieniu się, zwrócił się z prośbą do Sołtysów Gminy Żmigród o umieszczenie 

informacji o Radzie Seniorów Powiatu Trzebnickiego w gablotach. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz po rozdaniu informacji przez Przewodniczącego Rady 

Seniorów Powiatu Trzebnickiego, przypomniał, że jesteśmy w punkcie obrad wolne wnioski i 

zapytania.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad  

Przyjęcie protokołu  z sesji nr XLII. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr XLII (protokół z 

głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu)  

Protokół został przyjęty 15 głosami „za” 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad  

Przyjęcie protokołu  z sesji nr XLIII. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr XLIII (protokół z 

głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu)  

Protokół został przyjęty 15 głosami „za” 

 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

Informacje Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował o złożonych sprawozdaniach Komisji 

Rady ze swojej pracy za 2022 rok., które znajduje się w Biurze Rady. Przekazał również 

informację o pytaniach, wnioskach i uwagach z Urzędu Skarbowego, dotyczących oświadczeń 

majątkowych Radnych, przypominając tym samym o konieczności odpowiedzi jeśli dotychczas 

któryś z Radnych nie odpowiedział na zapytania wraz z prośbą o przekazanie tych informacji 

do Biura Rady. 



Następnie poinformował o zakończeniu pracy w Urzędzie Gminy Pani, która obsługiwała Radę 

Miejską w Żmigrodzie wraz z podziękowaniami za pracę oraz z życzeniami dalszych sukcesów 

w pracy, w życiu osobistym, zawodowym. 

 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad 

zamknięcia sesji. 

 

ZAMYKAM XLIV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE 

 

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 1349. 

Protokołowała Aleksandra Kamińska   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


